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Kommunstyrelsens ordförande 

Kommunfullmäktige 2025-04-22 

Svar på interpellation från Elisabeth Johansson 
(S) Angående våra koldioxidutsläpp 

Elisabeth Johansson (S) har i en interpellation den 17 mars 2025 ställt följande 

frågor om Täby kommuns koldioxidutsläpp.  

• Varför har vi fortfarande inga mätbara koldioxidmål? 

• Varför har vi fortfarande ingen handlingsplan med konkreta åtgärder för 

att minska våra koldioxidutsläpp?  

Kommunens mål beslutas av kommunfullmäktige i kommunens årliga 

verksamhetsplan. För kommunstyrelsens del finns nämndmålet ”Robust och 

klimatsmart” som mäts genom två nämndindikatorer. Inför varje ny 

verksamhetsplan ses mål och indikatorer över. 

Mellan november 2024 och januari 2025 genomfördes en inventering av utsläpp 

från kommunens egenregiverksamheter, vilket resulterade i en sammanställning 

av utsläppen för hela år 2023. En liknande inventering kommer även att 

genomföras för år 2024. För närvarande pågår en analys av resultatet i syfte att 

identifiera åtgärder som kan minska utsläppen. Åtgärdernas effekter och 

kostnader behöver sedan bedömas parallellt. Därefter behöver även ett system för 

uppföljning tas fram. Med det nuvarande resultatet som kommer att 

kompletteras med data för år 2024, finns möjlighet att mäta utsläppsminskningar 

i form av konkreta mätbara siffror. När de viktigaste åtgärderna är kartlagda kan 

ett nästa steg vara att ta ställning till vilka av dem som ska prioriteras utifrån 

kostnad och önskad effekt. 

Vidare är inriktningen att den kommande koldioxidbudgeten, som kan utarbetas 

med ovanstående resultat som grund, kontinuerligt uppdateras, kommuniceras 

och utvecklas som styrinstrument. Av verksamhetsplanen för 2025 framgår att 

utveckling av en koldioxidbudget för kommunen pågår. 

 

Erik Andersson (M) 

Interpellationssvar 
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